
Möte HBF 
Kungsbacka 
2023-09-04 

 
Närvarande: Jan Werdelin, Ulf Josefsson, Ingela Gunnarsson, 
                      Stefan Larsen och Annette Johansson    

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
  Jan öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Val av ersättare som ordinarie till dagens möte 

Stefan Larsen valdes in som ordinarie ledamot till dagens möte 
 
§ 3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 
 
§ 4 Föregående mötesprotokoll 
  Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna 
 
§ 5 Rapporter 
  a. SvBF   
  Rapport från SvBF. Protokoll. Info kring ”Förbundet möter” 
  Motioner, vi går igenom dem. Jan skickar ut till hela styrelsen.  
  Skicka in åsikter så Jan kan sammanställa och genomföra röstning på årsmötet. 
   

 b. Serie / Tävling 
Nettan planerar DM tillsammans med hallarna. 
 

Hallandsserien är tidsatt. Det blev 9 anmälda lag 😊 
Anmälningsavgiften är 800:-/lag (Vi missade skriva med det på inbjudan) 
 
Förslag kom fram om att ha ett färdigt tävlingsprogram att presentera på vårt 
årsmöte i juni 2024. 
 
c. Utbildning 
Patrik har gått ytterligare en utbildning. European bowling federation level 3, 
tränarutbildning, var på 5 dagar i Nässjö 
 
d.  Ekonomi 
Falkenbergskontot    110 928:- 
Föreningskontot     74 259:-  
”Ungdomskortet”     12 536:-  
 
Ingela aktiverar swish. 
Ingela skall ha behörighet till skattekontot. Jan och Ingela fixar. 
Ta fram inloggningsuppgifter till kassörs mailkontot, så Ingela får tillgång till det. 
 
e. Ungdom 
 
Ungdomskommitté, Stefan Larsen, Patrik Andersson och Christian Skoglund 
Stefan Larsen är sammankalland 
Utvecklingsgruppen består av Esther Lehrman, Melwin Andersson och  
Charlie Claesson   
 



Vi har skickat in ansökan om ledarstipendium. 
 

  f. Parabowling 
  Vi har en vakant plats i styrelsen för en Para-ansvarig. 

 
§ 6 Beslutsfrågor 

 
a  Uppvaktning av BKF Falkenberg 2/9 
  Irene uppvaktade BKF Fbg på deras 50-årsjubileum  
  för vår räkning. 
 
b  Deltagande vid SvBF:s årsmöte 30/9-1/10 
  Jan åker. Camilla har fått förhinder. Finns plats för en till om 
  någon annan kan åka med. 
 
c.  Hallandsserien är tidsatt. 9 lag anmälda. 
 
d.  Rådslaget 4.0?  
  Vi läser igenom utvärderingarna och tar beslut på hur vi går vidare. 
  Diskussion kring hur ofta vi skall ha rådslag osv. 
 
e.  DM-kalender. 
  Nettan fixar tillsammans med hallarna. 
 
f.   Hemsidan 
  Lasse håller på för fullt med att färdigställa sidan. 
  Vi har fått tillgång till alla uppgifter från gamla hemsidan. 
 
  Ulf uppdaterar stadgarna efter beslutet på årsmötet. 
 
  Styrelsen, gemensamt ser till att få in uppgifter från klubbarna. 
  Ordförande, sekreterare, kassör, ungdomsansvarig, 
  serie/matchansvarig. Postansvarig samt mail till klubben. 
  Samtycke! 
  Janne gör mallen och skickar ut den till alla i styrelsen.  

 
 
§ 7  Övriga frågor 

 
Ulf rapporterar från arbetet med hall i Halmstad. 
  
 

§ 9 Verksamhetsberättelse 
 Inget. 
  Uppdateras allt eftersom. 
    
  
§ 10 Nästa möte 
   
  Styrelseförslag: 
  24/10  Björkäng 
  6/12    Steninge 
  25/1    Björkäng 
  23/4    Björkäng 
  30/5    Årsmöte 
   



   
§ 11 Mötet avslutas  
 Jan tackade alla och avslutade mötet 
 
 
 
   
  _________________________ ____________________ 
  Ordf. Jan Werdelin  Sekr. Annette Johansson 
 

 


